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Gosia: Od kod prihaja direkHva? Kdo jo je ustvaril? 

Swaruu: Glavna DirekHva (Prime DirecHve) je nastala kot del prvinskih zakonov in pravil ob nastanku 
federacije, pred približno 850 do 900 Hsoč leH, linearnega zemeljskega časa. To je sklop pravil, s katerimi 
se izognemo ali ustavimo tuje rase, da bi očetovsko posegale v druge civilizacije, ki so “nižje” na stopnji 
razvoja. Naj bo to namerno ali po naključju. 

Gosia: Kakšna federacija? Kaj je to? 

Swaruu: Federacija je skupina ali skupna organizacija, ki zdaj šteje blizu pol milijona različnih ras in 
civilizacij. Nastala je kot posledica potrebe po sodelovanju in oblikovanju zavezništva v času Velike širitve, 
ko so svet Oriona in njegovi člani, večinoma repHljanske narave, iztrebili nešteto ras, vključno z našo. 

Gosia: Svet Oriona so plazilci? 

Swaruu: Da, takrat je bil svet Oriona popolnoma negaHven, zdaj pa so se, skoraj 2 milijona let po 
nastanku, prvotni voditelji Orionskega Sveta razvili v prijazna in poziHvna bitja, ki so naši prijatelji in 
zavezniki, ki pomagajo pri vzponu in osvoboditvi Zemlje. Govorim o vrhovnih plazilcih: Alfa Drakoni 

Gosia: Torej so Alfa Drakoni zdaj poziHvni? 

Swaruu: Ne vsi, ampak večina, vsaj v tem kvadrantu Mlečne ceste. Upoštevajte, da so Drakoni ena vrsta, 
Alfa Drakoni pa druga. 

Gosia: Ok. Odložimo to za zdaj. Kateri niz pravil je bil vzpostavljen glede na Primarno DirekHvo? Zakon ne 
vmešavanja je eden ... kaj so drugi? 

Swaruu: Obstajajo drugi, vendar so zdaj manj pomembni, kot so recimo pravila trgovanja, migracijski 
koridorji in potovalni koridorji med zvezdnih ladij. Zdaj je potreba omeniH, da je Primarna DirekHva na 
Zemlji že znana, vendar jo je Cabala skrila v sago Star-Track - Zvezdne steze. Mnogi zelo znani raziskovalci 
na Zemlji jo že poznajo in  vedo da je Primarna DirekHva zelo resnična. Na primer Dolores Cannon. Mi 
tukaj vemo, da naj bi Primarna DirekHva Hollywooda izničila razkritje prave Primarne DirekHve. 

Pomembno je poudariH, da koncept predstavljen v Hollywoodu, izvira iz resničnosH in ne obratno. Gene 
Roddenberri ustvarjalec Zvezdnih stez, je bil konec 50-ih na dopustu, kjer je govoril s Pleiadsko žensko, ki 
mu je povedala osnovne koncepte Star Trecka. Pozneje je isH Leonard Nimoy, ki je tudi igralec v seriji z 
vlogo Spocka, priznal, da so mu nekoč zelo nenavadni ljudje vse razložili in mu povedali, da so serija/film 
namenjeni usposabljanju in nadzoru podobe federacije in NLP-jev v očeh javnosH Zemljanov. 



Elita ga je promovirala, ker javnosH predstavi fantazijsko podobno prave federacije. To vse pod 
predpostavko celoto skriH v ezoterične, metafizične in karmične razloge. Tako deluje Cabala. Ljudem 
morajo povedaH vse in to tudi storijo, vendar to storijo z nadzorom uma, da si ljudje vse  

razlagajo drugače. Ne gre samo za Star Track, ampak za vse ravni družbe. Cabala mora ljudem povedaH 
vse svoje načrte, kajH tako karma, negaHvna karma je na ljudeh in ne na njih. 

Gosia: V redu, rekla si, da morajo ljudem vse povedaH. Zakaj to počnejo? Kaj jih obvezuje? 

Swaruu: Metafizični zakoni, ki jih spoštujejo, ki so prav tako povezani z zakoni, ki jih upoštevajo druge 
rase in so neposredno povezani s  Primarno DirekHvo. Toda elite jih spreminjajo in iščejo luknje za svoje 
namene. 

Gosia: Kdo je vse to pripravil? Metafizični zakoni ... karmični zakoni ... itd.? 

Swaruu: Zelo so stari in prihajajo z "druge strani". Svet spiritualnosH in velja tako za pravi kot 5D. 

Matrica in “igra” inkarnacije 3D Matrice. Obe sta povezani druga z drugo, fizikalni zakoni, kot je Primarna 
DirekHva in metafizični zakoni. Primarna DirekHva temelji na metafizičnih zakonih. Dogovori, ki smo jih 
vsi sklenili na drugi strani. Dogovori o tem, kako naj bodo stvari na tej strani. 

Gosia: Imam veliko težavo razumeH točke direkHve o ne vmešavanju v naše zadeve, če pa je jasno, da so 
ET rase tukaj že bile, poučevale, delile, dajale tehnologijo, navdihovale in nekatere celo manipulirale z 
našo geneHko ..., kako se to ujema z zakoni? 

Swaruu: Manipuliranje z geneHko se neprestano dogaja, zato lahko to pusHmo, za zdaj. Deljenje 
tehnologije in poučevanja pa se izvaja s triki, da se obide ta direkHva. Eden teh trikov je tudi ta zdaj z 
vami, saj te podatke dajem nekomu, ki v resnici ni človeškega izvora in uporabljam tehnologijo, ki je 
domača na planetu. Moram tudi priznaH, da se Primarna DirekHva ne upošteva vedno ali dosledno. Tako 
je že prišlo do vpliva in neposrednega sHka. Primer tega je Rashell iz Temmerja iz oči v oči, ko je 
poskušala smiselno govoriH s predsednikom Eisenhowerjem. 

Gosia: OK, zdaj imam vprašanje o drugem delu dokumenta, prosim. Omenja: “Ne vmešavanje v pravice 
vsake čuteče vrste, da živi v skladu s svojim običajnim kulturnim razvojem¨. Vendar pa iz tega kar 
razumem in iz tega, kar si mi povedala, naša evolucija tukaj NI naša normalna kulturna evolucija ... 
vsiljena nam je bila ta posebna “ritmika dogodkov”, tako rekoč ... ujeH smo bili v nasprotju z našo voljo in 
naravno evolucijo. Je tudi to razlog, da nekateri izmed vas menijo, da je v redu, če se na primer direktno 
pogovarjate z nami ... kot zdaj? Ker drugače, bi bilo možno gledaH na to kot na nekakšen poseg, a ne? 

Swaruu: Prav imaš. In to je tudi ena najpomembnejših pravnih utemeljitev, da so naše sile tukaj in 
pomagajo odpraviH težavo. Težava je v tem, da stvari niso tako preproste, kot se morda zdijo ali izgledajo. 
Ker na eni ravni ljudi manipulira "intelektualno superiorna rasa", ki se igra z ljudmi Zemlje, na drugi 
globlji ravni pa se duše tam inkarnirajo prav zato, da bi imele to izkušnjo kot test, da kljub manipulaciji 
najdejo svojo pot domov, se spomnijo kdo so, da premagajo manipulatorje v njihovi lastni igri itd. 

Gosia: da ... razumem, sem prihaja veliko duš z veliko različnih razlogov ... in v nekaterih primerih ... si 
želijo izkusiH skrčeno izkušnjo. Tudi povezano je s HsHm, o čemer smo prej govorili ... na globoki 
metafizični ravni je zavest lastna gradnica. V kolikšni meri so stvari v življenju vsiljene, vključno z matrico, 
in v kolikšni meri so samo vsiljene? In celo izkušnja, da so Vsiljene, bi lahko bile Samo vsiljene. Zelo 
zapleteno! 



Swaruu: Ja, zelo zapleteno. Verjamem, da se je bila sprva vsiljena, potem pa so prišli Star-seeds in zdaj 
spreminjajo Matrico od znotraj. Torej je ta del samo vsiljen. Predvsem zato, ker pridejo nekateri Star-
seeds, da spodkopljejo in spremenijo sistem od znotraj, drugi pa samo zaradi osebne izkušnje. Zato ne 
pričakujte, da se bodo le te mimogrede kmalu zbudili, saj imajo radi to izkušnjo. 

Gosia: OK, kako to, da so bila včasih pravila o ne motenju kršena? 

Swaruu: Za nas in ostale rase je Primarna DirekHva skupek pravil, ki nas vodijo, bolj filozofskih in ne kot 
zakon. Je prilagodljiv in dani zakon se lahko preskoči pod popolno odgovornostjo HsHh, ki  

vzpostavijo sHk. Na Primarno DirekHvo gledamo le kot na vodilo, filozofijo. Ni dogma. Lahko se zaobide. 

Gosia: V kakšnih okoliščinah ga je mogoče zaobiH? 

Swaruu: Ko rezultat prinese večjo korist za vse. Toda presoja ali bi jo bilo treba prekršiH ali ne, je zelo 
občutljiva tema. Ne pozabite, da je na eni ravni upravičeno posredovaH v prid ljudem, ki jasno trpijo na 
Zemlji, vendar na globlji metafizični ravni, če posredujmo gremo proH širšim željam isHh ljudi. 

Gosia: A tako. Ali ste ga že prekršili že prej, glede naše rase? Vi kot Taygetci Pleiades? 

Swaruu: Prevečkrat smo ga zaobšli, da bi sploh šteli! 

Gosia: Pa ste za to kdaj bili sojeni s strani zadolženega za zakon? 

Swaruu: Organ pristojen za nadzor tega zakona, je federacija na njenem sedežu. Na enak način kot Svet 
Oriona, ki prav tako nadzira s svojega sedeža. 

Gosia: Spoštujejo isH zakon? Ali svoje? 

Swaruu: Tako je, nadzirata ga obe strani. 

Gosia: V redu. V dokumentu je navedeno tudi, da: "Ni dovoljeno navezovanje sHkov, ali poseganje v 
“manj razvite” rase razen, če jih ogroža zunanji vir. ¨ Mi IMAMO zunanjo grožnjo. Plazilci, je res? 

Swaruu: Točno tako. 

Gosia: Zakaj se potem ne posega še več? Mislim .. na bolj neposreden način. Tukaj še bolj pomagaH, da 
se Matrica izbriše. Samo vprašam. 

Swaruu: Saj se vmešavamo in to veliko! In vsak dan! Tudi to ZDAJ je nekakšno vmešavanje. In pa tam 
zunaj so ladje, ki akHvno nadzirajo vaše nebo. Težava je v tem, da jih ljudje ne vidijo in čeprav smo tukaj v 
velikem številu, ne moremo rešiH vsega ... Vendar pa Matrica propada zelo hitro. Stvari je potrebo 
izpeljaH korak za korakom, z razlogom. 

Kozmološko gledano se ruši z neverjetno hitrostjo, vendar razumem, da lahko od spodaj stvari izgledajo 
drugače in počasi. Najprej se morajo stvari uresničiH. Vi ste morda pripravljeni na "rast", celo preko tega, 
a drugi ne. 

Gosia: Da, menim, da se za našimi hrbH res dogaja veliko stvari ... kot preprečitev izvedbe množičnih 
umorov v letu 2012. 

Swaruu: In 3 svetovne vojne, kot pol ducata od takrat. Tudi v pokole se vpletamo, kolikor se le lahko, in to 
povsod. Veliko dogodkov se je "skoraj" zgodilo. In drugim je bila njihova stopnja ublažena. Rakete z neba 
smo sestrelili neštetokrat. Nikoli niso dosegle svojih ciljev. 



Gosia: Na kaj so ciljali projekHli? 

Swaruu: Različni cilji, naseljena območja. Da bi zaneHli vojne. Najnovejšega smo ravno prejšnji mesec 
zaustavil v letu v smeri proH Havajem. Začel naj bi vojno s Severno Korejo. 

Gosia: Kdo ga je poslal? 

Swaruu: Z ameriško podmornico pod nadzorom Cabala RepHlov. Toda dejstvo je, da večini ljudi na Zemlji 
ne moremo povedaH, da smo vse to naredili, ali pa bomo ponovno videH kot rešitelji. V tem boju morajo 
zmagaH ljudje Zemlje. Tudi tukaj so ezoterični problemi, saj obstajajo kolekHvi ali skupine ljudi, ki 
inkarnirajo in izstopajo skupaj, njihova igra pa je doživeH nekaj negaHvnega. 

Zato se ne moremo vmešavaH večkrat. Problem je razumeH in oceniH, kdaj se lahko in kdaj se ne smemo 
vmešavaH! Nikoli ni lahka naloga. Včasih je povsem jasno, drugič pa je lahko velika razprava in pogosto 
nas preganja časovni priHsk tako, da moramo sprejeH odločitve delcu sekunde. Največkrat se morajo tako 
odločiH posadke lovcev, ali bodo izstrelek uničile, ali ne. 

Gosia: OK .. in HVALA potem za vse, kar počnete. Mislim, da se tukaj večina ljudi tega sploh ne zaveda .... 
in grejo skozi veliko trpljenja na različnih ravneh, in bi radi videli vaše bolj odprto vmešavanje. Tu je veliko 
krutosH in bolečine. 

Swaruu: Večina ljudi, ki tam trpijo ni resničnih temveč so program, ki sproža čustvene odzive pri pravih 
ljudeh. 

Gosia: Wow, to je močna izjava. Zelo rada bi se kmalu loHla teme neresničnih ljudi. 

Swaruu: Resnični ljudje trpijo, toda tja gredo s takšnim scenarijem, ki ga tudi nadzirajo preden pridejo tja 
in navaja jasne meje trpljenja. Vsak je sam oblikoval svoj scenarij skrbno in iz osebnih razlogov. In tako je 
določeno razen, če se sami odločite izstopiH iz "samodejnega življenjskega načina”, v katerem je večina in 
prevzeli nadzor nad vsem, kar želite tam doživeH. Preskok v skripto "Ročni način". 

Gosia: Zakaj bi želeli doživeH nekaj krutega in grozljivega? Zakaj bi katerakoli duša to želela doživeH? 

Swaruu: Zato ker iz druge strani vidiš stvari drugače, odvisno je tudi od stališča vsake rase, ki se inkarnira. 
Morda je za vas ali za nas z našega vidika to grozno doživetje, vendar z vidika drugih le zaželena izkušnja. 
Težko je to sprejeH, toda to je resnica. Nekatere duše pridejo tudi s takšnim načrtom. In pravzaprav smo 
proH tem načrtom, ker pomagajo večaH težave, veliko tega pa tudi na škodo drugih! Toda to je nad nami 
in našimi pristojnostmi. 

Gosia: Toda bolečina je bolečina, ne glede na to iz katere perspekHve gledate, ali ni res? 

Swaruu: Bojim se, da ne. Bolečina v 3D je izkušnja z druge strani, iskana izkušnja. Bolečine in grozna 
doživetja so le subjekHvna stališča, o katerem se strinjamo. 

Gosia: Ja, ampak to ObčuHmo. Izkušnja je resnična. 

Swaruu: Ja, izkušnja je resnična, ker si resnična. 

Gosia: Hmm ... OK in zadnje vprašanje ali komentar glede Primarne DirekHve. Omenja tudi ne 
vmešavanje v manj razvite rase. Toda, ko je 3D bila postavljena ... to bomo razložili v naslednjih poglavjih, 
nismo bili manj razvita rasa. Bili smo Vi in Lirijci. Torej nismo manj razvita rasa. 3D je bil postavljen 
umetno ... zato nismo v naravno razvijajoči se družbi. Zato je vaš tako imenovani poseg upravičen! 



Swaruu: Pravilno! In zato se tudi vmešavamo. Ker ste umetno "manj" razvita rasa. Tam postavljeni s 
strani drugi. Toda z višjega vidika pa je to tudi po izbiri, saj so se v višjih področjih vsi strinjali s tem kar 
bodo doživeli, skozi kaj zdaj gredo! Na koncu ni žrtev ... To je upogljivo... 

Prevod: Stane B.


